
Protokół Nr XXXVII/2021 

z sesji Rady Miejskiej w Tykocinie 

z dnia 27 sierpnia 2021 r. 

 

XXXVII Sesja Rady Miejskiej w Tykocinie odbyła się w Sali konferencyjnej Urzędu 

Miejskiego w Tykocinie pod przewodnictwem Przewodniczącej Rady Renaty Kamińskiej. 

W obradach udział wzięli zaproszeni goście, radni oraz pracownicy obligowani z urzędu, 

według list załączonych do protokołu. 

Do punktu 1 porządku obrad 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska przywitała przybyłych na sesję radnych, 

pracowników Urzędu na czele z Panem Burmistrzem Robertem Sidorskim oraz liczną delegację 

nauczycieli i rodziców ze Szkoły Podstawowej w Radulach. Stwierdziła, że ilość radnych obecnych na 

sesji, zapewnia regulaminowe quorum do podejmowania prawomocnych uchwał. Obrady rozpoczęto o 

godz. 10.10. Stan radnych wynosił 15  na sali obecnych było 12. 

Przed oficjalnym rozpoczęciem obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska 

zwróciła się do Pani Dyrektor Szkoły Podstawowej w Radulach o zabranie głosu.  

Na wstępie Pani Dyrektor podziękowała za możliwość wzięcia udziału w dzisiejszych obradach, 

a następnie w imieniu swoim jak i całej delegacji ze Szkoły Podstawowej w Radulach serdecznie 

podziękowała Państwu Radnym za  dotychczas okazane serce i wsparcie. Wyraziła wdzięczność za salę 

gimnastyczną, która powstanie  w niedługim czasie oraz wyjaśniła jak bardzo jest ona potrzebna po 

czym przeszła do zaprezentowania krótkiej prezentacji multimedialnej.  

Przygotowany materiał pokazał jak wygląda Szkoła Podstawowa w Radulach zarówno od 

zewnątrz jak i wewnątrz budynku.  Zaprezentował nowopowstałą stołówkę ale również pokazał jak 

wygląda obecna jedyna  sala gimnastyczna w szkole.  

Na dowód swojej wdzięczności liczna delegacja ze Szkoły Podstawowej w Radulach przekazała 

Państwu Radnym słodki poczęstunek.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska dodała, że rada doskonale rozumie potrzeby 

Szkoły w Radulach i wyraziła nadzieję na pomyślne zakończenie rozpoczętego projektu związanego z 

budową nowej sali gimnastycznej. Zaznaczyła jednak, że to dzięki zaangażowaniu Pana Burmistrza 

Mariusza Dudzińskiego i zastępcy Burmistrza Pana Roberta Sidorskiego udało się rozpocząć prace nad 

tym projektem i to im należą się brawa. 

Uzupełniając wypowiedź Pani Dyrektor Szkoły Podstawowej w Radulach, kilka słów dodał Pan 

Burmistrz Robert Sidorski, który powiedział, że dzięki decyzji rady został złożony wniosek. Sala 

sportowa będzie miała 288 m². Projekt został wyceniony na kwotę 4.770.000,00 tys. zł. z czego 

dofinansowanie wyniesie 3.340.000,00tys. złotych. W związku z tym wkład własny wyniesie 1. 400.000 

zł. Pan Burmistrz dodał, że wkład własny można zapewniać z innych źródeł o co  Urząd  również będzie 

się starał. 

Ponownie głos zabrała Pani Dyrektor Szkoły Podstawowej w Radulach, która powiedziała, że 

nowa sala gimnastyczna będzie służyła również innym instytucjom i mieszkańcom z zewnątrz a ponadto 

dzieci i młodzież zyskają piękną, przestronną i oświetloną  szatnię. 



Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska zwróciła się do Ks, Arkadiusza Ryłka o 

zabranie głosu. 

Ks. Arkadiusz Ryłka Proboszcz Parafii w Radulach oraz  nauczyciel w Szkole Podstawowej w 

Radulach powiedział, że również wspiera potrzebę budowy sali gimnastycznej. Korzystając z okazji 

podziękował również wszystkim Radnym za wsparcie Parafii prze remoncie organ oraz zaprosił 

wszystkich do uczestnictwa w dożynkach gminnych, które odbędą się 19 września o godz. 12.00  w 

Parafii Radule.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska w imieniu wszystkich serdecznie 

podziękowała za zaproszenie i zapewniła o obecności w tych uroczystościach licznej delegacji. 

Do punktu 2 porządku obrad 

 Przed odczytaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska 

poinformowała, że został on zmieniony. Zmiana polegała na wyłączeniu z porządku  punktu  

jedenastego dotyczącego rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz stawki tej opłaty i ustalenia stawki za pojemniki. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska przedstawiła radnym proponowany  

zmieniony porządek obrad. Radni nie wnieśli uwag. 

W zarządzonym głosowaniu jawnym za przyjęciem porządku obrad głosowało 12 radnych. 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie i przedstawiał się następująco: 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie  sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXVI sesji Rady Miejskiej w Tykocinie. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Tykocin na rok 2021. 

5.Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej  Gminy 

Tykocin na lata 2021-2035 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań. 

6.Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie inkasa podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego. 

7.Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

8.Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa 

drogowego. 

9.Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie Tykocin 

na rok szkolny 2021/2022. 

10.Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

części obszaru wsi Jeżewo Stare i Stelmachowo, gmina Tykocin. 

11.Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia  Programu opieki 

nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności  zwierząt na terenie Gminy Tykocin w 

2021 roku. 



12.Interpelacje i zapytania radnych. 

13.Wolne wnioski i informacje.   

14.Zakończenie sesji. 

 

Do punktu 3 porządku obrad 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska zwróciła się do radnych o przyjęcie 

protokołu z XXXVI Sesji Rady Miejskiej w Tykocinie. Radni nie wnieśli uwag do protokołu. 

W zarządzonym głosowaniu jawnym za przyjęciem protokołu z XXXVI Sesji Rady Miejskiej 

głosowało 12 radnych, protokół został przyjęty jednogłośnie.  

Do punktu 4 porządku obrad 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska odczytała treść punktu czwartego a następnie 

zwróciła się do Pani Skarbnik o omówienie bieżących zmian w budżecie. 

Pani Skarbnik Dorota Sadowska powiedziała, że, zwiększa się plan dochodów budżetowych o 258.491 

zł, z tytułu: 

- dotacji z Powiatu Białostockiego na pokrycie kosztów związanych z zarządzaniem drogami w zakresie 

zimowego utrzymania dróg powiatowych – 40.000 zł, 

- dochodów z mienia gminy Tykocin – 9.475 zł, w tym z odsprzedaży energii elektrycznej w budynkach 

ośrodków zdrowia, 

- organizacji przedsięwzięcia pn. Piknik Rodzinny w Tykocinie – 90.000 zł, zgodnie z umową 

Województwo Podlaskie przekazało środki na realizację w wysokości 90.000 zł, 

- dotacji z Powiatu Białostockiego z przeznaczeniem na dofinansowanie zakupu średniego wozu 

ratowniczo – gaśniczego na potrzeby jednostki OSP w Piaskach – 40.000 zł, 

- opłaty skarbowej – 7.000 zł, w związku z wyższymi wpłatami, 

- opłaty za zezwolenie na sprzedaż napojów alkoholowych – 32.000 zł, 

- dotacji w WFOŚiGW na realizacje zadania pn. Usuwanie wyrobów zawierających azbest z terenu 

gminy Tykocin – 23.766 zł, 

- dochodów pochodzących z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19 na realizację zadania pn. Transport 

osób mających trudności w samodzielnym dotarciu do punktów szczepień przeciwko wirusowi SARS-

CoV-2 oraz organizacja telefonicznego punktu zgłoszeń – 10.000 zł (zadania zlecone). 

Zmniejsza się plan dochodów budżetowych o kwotę 502.759 zł, w tym: 

- o zwrot podatku VAT od realizowanych inwestycji – 47.000 zł, w związku z niższymi kosztami 

inwestycji, 

- dofinansowanie projektu pn. Budowa targowiska „Mój Rynek” w Tykocinie wraz z parkingiem i 

niezbędną infrastrukturą – 455.759 zł, inwestycja będzie realizowana w 2022 roku, część 

dofinansowania wpłynie w 2022 roku – 38.178 zł, a pozostała kwota 961.822 zł, po ostatecznym 

rozliczeniu w 2023 roku. 

Zwiększa się plan wydatków budżetowych o kwotę 244.341 zł i przeznacza na: 



- zakup usług na potrzeby zimowego utrzymania dróg powiatowych – 40.000 zł – środki z dotacji, 

- zakup materiałów i usług na potrzeby urzędu miejskiego – 40.000 zł, 

- zakup usług związanych z poborem podatków – 10.000 zł, 

- realizację projektu "Ochrona i wsparcie dla społeczności transgranicznych" – 10.555 zł, środki 

planowane były na 2020 rok i nie zostały wykorzystane, 

- zakup średniego wozu ratowniczo – gaśniczego na potrzeby jednostki OSP w Piaskach – 40.000 zł 

(środki z dotacji), 

- wydatki na przeciwdziałanie alkoholizmowi – 32.000 zł., 

- wydatki na zatrudnienie inspektora nadzoru przy realizacji projektu pn. „Odnawialne źródła energii 

cieplnej mieszkańcom gminy Tykocin” – 4.020 zł, 

- zakup usług związanych z usuwaniem wyrobów zawierających azbest z terenu gminy Tykocin – 

23.766 zł, na realizację tego zadania planuje się wydać w 2021 roku kwotę około 40.000 zł, 

- dotację dla Portu Kultury Tykocin – 30.000 zł, w związku z pozyskaniem dofinansowania z 

Ministerstwa Kultury, Dziedzictwa Narodowego i Sportu w kwocie 40.000 zł na modernizację 

wyposażenia Centrum Kultury – zakup instrumentów muzycznych oraz sceny, należy zagwarantować 

wkład własny w wysokości 22.763,80 zł. 

- wydatki na realizację zadania pn. Transport osób mających trudności w samodzielnym dotarciu do 

punktów szczepień przeciwko wirusowi SARS-CoV-2 oraz organizacja telefonicznego punktu zgłoszeń 

– 10.000 zł. 

Pani Skarbnik Dorota Sadowska dodała, że zmniejsza się plan wydatków o kwotę 725.416 zł, w tym: 

- na realizację projektu Budowa targowiska „Mój Rynek” w Tykocinie wraz z parkingiem i niezbędną 

infrastrukturą – 720.000 zł, inwestycja będzie realizowana w 2022 roku, w sierpniu zostanie podpisana 

umowa na wykonanie dokumentacji projektowej, 

- na realizację inwestycji pn. Dostawa i montaż elektronicznej wagi samochodowej najazdowej – 1.999 

zł. 

- na granty mieszkańcom w ramach projektu „Odnawialne źródła energii cieplnej mieszkańcom gminy 

Tykocin” – 3.417 zł. 

W wyniku zmian w budżecie zmniejszył się deficyt budżetu o kwotę 236.807 zł, do wysokości 

8.592.287 zł, w związku z tym zostanie zmniejszona kwota wolnych środków zaangażowanych do 

budżetu. 

 Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Radni nie wnieśli uwag. 

 W zarządzonym głosowaniu jawnym za podjęciem Uchwały Nr XXXVII/270/2021 Rady 

Miejskiej w Tykocinie z dnia 27 sierpnia  2021 r. w sprawie zmian w budżecie gminy Tykocin na 

rok 2021, głosowało 12 radnych, Uchwała została podjęta większością głosów. 11 osób- za, 1 osoba -

wstrzymały się. 

 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej w Tykocinie poinformowała, że przybyła delegacja z 

miejscowości Siekierki w celu złożenia wniosku, a następnie oddała głos Pani sołtys  Elżbiecie Polak. 



 Pani Elżbieta Polak w imieniu mieszkańców miejscowości Siekierki zwróciła się do Pana 

Burmistrza  i Rady Miejskiej w Tykocinie  z pismem o możliwość odbioru dzieci z kolonii 

dojeżdżających do szkoły w Tykocinie oraz o  remont dróg w ich miejscowości. Wyraziła nadzieję na 

pozytywne rozpatrzenie podań.  

 Odpowiadając na wnioski Pani Sołtys Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska 

zapewniła, że wnioski mieszkańców Siekierk  rozpatrzone będą na posiedzeniu Komisji. 

Do punktu 5 porządku obrad 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska odczytała treść punktu piątego, a następnie 

zwróciła się do Pani Skarbnik o omówienie projektu uchwały. 

 Pani Skarbnik Dorota Sadowska powiedziała, że dokonano zmian w zakresie następujących 

przedsięwzięć: 

1) dodano dwa przedsięwzięcia do realizacji w latach 2021-2023: 

- odnawialne źródła energii elektrycznej mieszkańcom gminy Tykocin- łączne nakłady to 1.313.250 

zł, w tym dofinansowanie 1.299.480 zł. 

- przebudowa i rozbudowa budynku Szkoły Podstawowej w Radulach o salę gimnastyczną- łączne 

nakłady to 4.788.265 zł, w tym dofinansowanie 3.344.113 zł 

 2)realizacja projektu  pn. Budowa targowiska „Mój Rynek” w Tykocinie została zaplanowana na lata 

2021-2023. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Radni nie wnieśli uwag. 

W zarządzonym głosowaniu jawnym za podjęciem Uchwały Nr XXXVII/271/2021 Rady 

Miejskiej w Tykocinie z dnia 27 sierpnia  2021 r. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Tykocin na lata 2021-2035 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań, 

głosowało 12 radnych, Uchwała została podjęta większością głosów. 8 osób- za, 3 osoby -wstrzymały 

się, 1 osoba-przeciw. 

 

Do punktu 6 porządku obrad 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska odczytała treść punktu szóstego. 

 Głos zabrała Pani Skarbnik Dorota Sadowska, która wyjaśniła, że  został wybrany nowy sołtys 

dla obszaru Tykocin Nowe Miasto stąd też zarówno w tej jaki i kolejnej  uchwale należało go dodać 

jako inkasenta. 

  Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Radni nie wnieśli uwag. 

 W zarządzonym głosowaniu jawnym za podjęciem Uchwały Nr XXXVII/272/2021 Rady 

Miejskiej w Tykocinie z dnia 27 sierpnia  2021 r. w sprawie inkasa podatku od nieruchomości, 

rolnego i leśnego, głosowało 12 radnych, Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 Pytanie zadał Radny Stanisław Rogalewski: kiedy na sesjach pojawią się sołtysi? 

 Odpowiedzi udzieliła Przewodnicząca Rady Miejskiej w Tykocinie, że jeszcze  tego nie wiemy. 

 



  

Do punktu 7 porządku obrad 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska odczytała treść punktu siódmego a następnie 

odczytała projekt uchwały. Radni nie wnieśli uwag. 

 W zarządzonym głosowaniu jawnym za podjęciem Uchwały Nr XXXVII/273/2021 

Rady Miejskiej w Tykocinie z dnia 27 sierpnia  2021 r. w sprawie określenia terminu, 

częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, głosowało 12 

radnych, Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Do punktu 8 porządku obrad 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska odczytała treść punktu ósmego a następnie 

zwróciła się do Pani Agnieszki Malinowskiej o omówienie zmiany.  

Pani Agnieszka Malinowska zastępca Kierownika Referatu Inwestycyjnego powiedziała, że 

uchwała jest wypełnieniem delegacji zawartej w art. 40 ust. 8 i 9 ustawy o drogach publicznych  zgodnie, 

z którą organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego jest zobowiązany ustalić stawki opłat za 

zajęcie pasa drogowego dróg, których jest zarządcą. 

Ujęta w uchwale zmiana stawek opłat za zajęcie 1 m² powierzchni pasa drogowego dróg 

gminnych przy zajęciu poboczy, chodnika, palcu, zatoki postojowej i autobusowej, ścieżki rowerowej i 

ciągu pieszego oraz pozostałych elementów pasa drogowego dotyczy wprowadzenia ujednoliconej 

stawki dla powyższych elementów w wysokości 5 zł za m². 

Pytanie zadał Radny Stanisław Rogalewski: czy jest jakaś korzyść dla gminy z korzystania z 

pasa drogowego przez handlarzy? 

Odpowiedzi udzieliła Pani Skarbnik mówiąc, że ze względu na COVID nie ma opłat targowych. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Radni nie wnieśli uwag. 

W zarządzonym głosowaniu jawnym za podjęciem Uchwały Nr XXXVII/274/2021 Rady 

Miejskiej w Tykocinie z dnia 27 sierpnia  2021 r. w sprawie ustalenia wysokości stawek opłaty za 

zajęcie pasa drogowego, głosowało 12 radnych, Uchwała została podjęta większością głosów: 10- osób 

za, 1- przeciw, 1- wstrzymała się. 

Do punktu 9 porządku obrad 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska odczytała treść punktu dziewiątego, a 

następnie przeszła do odczytania uzasadnienia, które brzmiało następująco: 

 „Ustawa z dnia 14 grudnia 2016 r. - Prawo oświatowe określa zasady zwrotu rodzicom kosztów 

przewozu dzieci niepełnosprawnych do szkół i placówek oświatowych, jeżeli dowożenie zapewniają 

rodzice. Zgodnie z brzmieniem art. 39a ust. 3 w/w ustawy, średnią cenę jednostki paliwa w gminie 

określa na każdy rok szkolny rada gminy, w drodze uchwały, uwzględniając ceny jednostki paliwa w 

gminie. Średnie ceny paliwa ustalono na podstawie cen jednostkowych uzyskanych ze Stacji Paliw 

„Shell” w Radulach, Stacji Paliw „Orlen” w Jeżewie Starym oraz Stacji Paliw w Tykocinie. Mając na 

uwadze powyższe, zasadne jest podjęcie uchwały”. 

 



 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Radni nie wnieśli uwag. 

W zarządzonym głosowaniu jawnym za podjęciem Uchwały Nr XXXVII/275/2021 Rady 

Miejskiej w Tykocinie z dnia 27 sierpnia  2021 r. w sprawie określenia średniej ceny jednostki 

paliwa w gminie Tykocin na rok szkolny 2021/2022, głosowało 12 radnych, Uchwała została podjęta 

jednogłośnie. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska zarządziła 15-minutową przerwę. 

Obrady opuścił Radny Mikołaj Sokólski. 

O godz. 11.25 przewodnicząca Rady Miejskiej wznowiła obrady. 

 

Do punktu 10 porządku obrad 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska odczytała treść punktu dziesiątego a 

następnie zwróciła się do Pani Jolanty Wysockiej o  streszczenie uchwały. 

Pani Jolanta Wysocka pracownik Referatu Zamówień Publicznych  i Nieruchomości w Urzędzie 

Miejskim w Tykocinie powiedziała, że przystępujemy do ostatniego etapu jakim jest przyjęcie projektu 

uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru wsi Jeżewo 

Stare i Stelmachowo. Miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego jest aktem prawa 

miejscowego, w którym ustala się przeznaczenie terenu oraz określa sposób zagospodarowania i 

warunków zabudowy terenu. Jego celem jest poprawienie atrakcyjności i konkurencyjności terenów w 

bliskim otoczeniu drogi S8 potencjalnym inwestorom.  

Plan  jest procedowany od 2019 r. Obszar terenów objęty analizą był szczególnie problematyczny na 

możliwości zabudowy ze względu na sporą część obszarów, na których występują tereny o  III klasie 

gruntów, wedle której możliwości zabudowy są możliwe jedynie spełniając poszczególne warunki , w 

którym jednym z nich jest  konieczność istnienia  zwartej zabudowy czyli zgrupowania nie mniej niż 5 

budynków, za wyjątkiem budynków o funkcji wyłącznie gospodarczej, pomiędzy którymi największa 

odległość sąsiadujących ze sobą budynków nie przekracza 100 m. Dostaliśmy zgodę Ministra Rolnictwa 

i Rozwoju wsi na wyłączenie gruntów z produkcji rolniczej o łącznej powierzchni około12 ha.  

Zakres planu obejmuje przeznaczenie terenów: 

pod zabudowę mieszkaniową, usługową, pod zabudowę usługowo – produkcyjną i produkcyjno – 

usługową, pod zabudowę elektroenergetyki, pod zabudowę zagrodową, pod tereny  rolne, tereny z 

przeznaczeniem pod drogi publiczne, trasy sieci wodociągowej, trasy sieci energetycznej niskiego i 

średniego napięcia.  

Szczegółowe zapisy odnośnie informacji co dopuszcza się, a co zakazuje MPZP na poszczególnych 

terenach określa projekt uchwały, który został Państwu przekazany do wcześniejszego zapoznania się.  

Główne zasady odnośnie całości terenu przewidują: 

• zalecenia odnośnie stosowania materiałów pochodzenia miejscowego, takich jak np. kamień, 

drewno, cegła; 



• forma architektoniczna, rodzaj wykończenia, kolorystyka budynków powinny tworzyć 

jednorodną całość z budynkami zlokalizowanymi w najbliższej okolicy; 

• pokrycie dachów budynków powinno być wykonane z materiałów jednorodnych kolorystycznie 

(dachówka lub inne materiały dachówkopodobne) dla wszystkich budynków z dopuszczalną 

kolorystyką taką jak brąz, czerwień, kolor naturalnej cegły; 

• dopuszczalna kolorystyka elewacji to kolor biały, beżowy, jasno-żółty, (zakaz stosowania 

jaskrawych kolorów); zakazuje się wykończenia elewacji okładzinami z sidingu winylowego; 

• wysokość ogrodzeń do 2,2 m 

 Na obszarze objętym planem dopuszcza się scalanie i podział nieruchomości przy czym 

minimalna powierzchnia nowej działki budowlanej zabudowy mieszkaniowej musi mieć 600 m2;a  

minimalna powierzchnia nowej działki budowlanej zabudowy usługowej i  produkcyjnej  1000 m2 przy 

czym minimalna szerokość frontu nowej działki to 18 m, przy kącie położenia granic działek 90º w 

stosunku do pasa drogowego z tolerancją +/– 30º. 

Na terenie objętym planem brak przedmiotów ochrony dziedzictwa kulturowego i zabytków.  

Do czasu rozpoczęcia realizacji projektowanego zagospodarowania obszar objęty planem pozostawia 

się w dotychczasowym sposobie użytkowania. 

 Pytanie zadał Radny Emil Wesołowski: jakie są koszty całego planu? 

 Odpowiedzi udzieliła Pani Jolanta Wysocka mówiąc, że łącznie jest to kwota 60.000 zł. 

 Pytanie zadał Radny Stanisław Rogalewski: na czym polegają konsultacje społeczne? 

 Odpowiedzi udzieliła Pani Jolanta Wysocka mówiąc, że konsultacje społeczne polegają na 

uzyskaniu jak największej liczby wniosków od właścicieli działek w celu stworzenia odpowiedniego 

planu, zgodnego z potrzebami mieszkańców. 

 Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Radni nie wnieśli uwag. 

 W zarządzonym głosowaniu jawnym za podjęciem Uchwały Nr XXXVII/276/2021 Rady 

Miejskiej w Tykocinie z dnia 27 sierpnia 2021 r. w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części obszaru wsi Jeżewo Stare i Stelmachowo, gmina Tykocin, głosowało 11 

radnych, Uchwała została podjęta większością głosów: 10 osób- za, 1 osoba- przeciw. 

Do punktu 11 porządku obrad 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Renata Kamińska odczytała treść punktu jedenastego a 

następnie zwróciła się do Pani Mecenas Anety Wyszyńskiej o omówienie zmian. 

Pani Aneta Wyszyńska powiedziała, że zmiana była niewielka, ponieważ wprowadzono jedynie 

korektę a kwota pozostała identyczna. Dodała, że do Urzędu wpłynęło pismo w którym poproszono o 

wskazanie konkretnych podziałów środków. Odnosząc się przychylnie do pisma  środki zostały 

podzielone na poszczególne ustępy z ustawy. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały. Radni nie wnieśli uwag. 

W zarządzonym głosowaniu jawnym za podjęciem Uchwały Nr XXXVII/277/2021 Rady 

Miejskiej w Tykocinie z dnia 27 sierpnia 2021 r, w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia 



Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie Gminy Tykocin w 2021 roku , głosowało 11 radnych, Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

Do punktu 12 porządku obrad 

Pisemną interpelację na ręce Przewodniczącej Rady Miejskiej Renaty Kamińskiej  w sprawie 

etatu kierowcy w Ochotniczej Straży Pożarnej w Tykocinie złożył Radny Arkadiusz Kwiatkowski. 

Do punktu 13 porządku obrad 

 Brak wolnych wniosków i informacji.  

Do punktu 14 porządku obrad 

 Wyczerpując porządek obrad, Przewodnicząca Rady Miejskiej w Tykocinie podziękowała 

wszystkim za udział w obradach Sesji, tym samym zamknęła  obrady o godz. 12.00, dziękując 

wszystkim za przybycie. 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

         

 

 

Protokołowała: 

Anna Nartowicz 

 


